
Minnesanteckningar från NSBF:s Föreningsträff 28–29 oktober 2023. 

 

Vi startade med lunch på hotell Botnia. Glädjande var alla utom en förening närvarande. 

Ordförande Ole Jansson hälsade alla välkomna och därefter skedde en presentationsrunda. 

Vi hade en tyst stund för bortgångne Jan Bagge, NIP. 

Första diskussionspunkten handlade om DM. Styrelsen hade ett förslag som diskuterades. 

Sammanfattningsvis var alla överens om att lägga ett precisionsskyttekval samma helg som 

kval till Mxt, förslagsvis i början av maj. Vi kommer att använda oss av kvotering när det gäller 

Mxt där 8 lag i varje klass går till slutspel under ordinarie DM. När det gäller precisionsskyttet 

går de 8 bästa i varje klass vidare till duellskyttet under ordinarie DM. Startavgift för 

precisionsskyttekvalet blir 50 kr. 

Från och med 2025 kommer DM att förläggas till helgen efter midsommar. Skulle ingen 

arrangörsansökan inkomma något år, tar NSBF över arrangemanget. För att lära sig hur 

sekretariat fungerar kan man anmäla sig för att gå bredvid vid kommande DM i Umeå. 

Andra punkten var distriktsseriespelet 2024. 2023 var distriktsserierna vid andra datum än 

förbundets. Styrelsen förslag var att återgå till att ha seriespelet samma datum som 

förbundsserierna vilket vann majoritet hos de närvarande. 

Gun-Britt Jansson och Stefan Öqvist som är ledamöter i Förbundsstyrelsen ville veta hur man 

tycker att förbundsserierna ska förläggas. Majoriteten skickar med till Förbundsstyrelsen att 

man önskar en gemensam sammankomst och ett distriktsnära för div 1 och 2 öppen samt 

veteran. Dessutom ska spelplatserna vara lätta att ta sig till. 

Tredje punkten handlade om ParaBoule där Eva Viding Bussell från kansliet informerade. 

Förutom vad hennes projektanställning innebär presenterade hon hur våra föreningar har 

svarat utifrån den enkät om tillgängligheten i våra hallar som skickats ut till alla. Hon pratade 

om vikten av att söka LOK-stöd för våra aktiviteter. Endast 2 föreningar i distriktet har gått 

med i Para.me som är en samlingsfunktion för aktiviteter riktade till funktionsnedsättningar. 

Fjärde punkten var ett grupparbete med frågor runt tävlingar. 

En idé som Magnus Sandberg, NOR, kom med var att många spelare bor där det finns 

uthyresrum till billig penning. Om varje förening presenterar en lista på billigt boende och 

skicka till NSBF så sammanställer Magnus den på hemsidan. 

Efter detta var klockan nästan halv sex och vi gjorde oss redo för middag. 

 

Söndag började vi om klockan nio med reflektioner från gårdagen. 

Femte punkten var utbildningar som Jennifer Andersson-Persson höll i som ansvarig i 

styrelsen. 



Hon ville veta vad vi som föreningar vill ha för utbildningar? Hon vill ha svar innan årsskiftet 

för att kunna planera för 2024. Det som kom fram var utbildningar till domare och som 

arrangör. En sekretariatsutbildning är under framtagande. Om allt går enligt plan blir den av 

nästa höst. 

Sjätte punkten handlade om ”vita fläckar”. NOR och NIP har fått uppdraget att försöka få 

igång något i Ö-vik. Än har inget hänt. Under vår träff visade det sig att flera hade kontakter i 

staden. Alla tips skickas till NOR, NIP eller NSBF. 

Sjunde punkten gällde valberedningen samt disciplinnämnd där Jan Petschler, BOD föredrog. 

Valberedningen består i dag av Jan Petschler, BOD och Anna-Lena Olsson, NOR. De saknar en 

ledamot från södra länet då Jan Bagge, NIP gått bort. 

Jan uppmanade föreningarna att ge namnförslag då det finns styrelseledamöter som aviserat 

att sluta. 

Jan är med i disciplinnämnden. Han berättade att för att kunna ta ett väl underbyggt beslut är 

det viktigt att domarrapporten skrivs utförligt. Det är också viktigt att juryn skriver protokoll 

när man sammanträder och skickar det till NSBF eftersom de ansvarar för distriktets tävlingar. 

Vi konstaterar att det är något vi inte tänkt på tidigare men får ta till oss. 

Åttonde punkten höll Gun-Britt Jansson i. För det första ville hon uppmärksamma att det 

ligger ute annons på Förbundets hemsida där man söker ledamöter till tävlings- och 

domarkommittén. Ska vi kunna påverka TK i god tid bör vi ha en ledamot från norr med i 

kommittén. Inga namnförslag kom fram under vårt möte. När det gäller domarkommittén 

söker man kvinnliga ledamöter. 

För det andra finns det föreningar som saknar domare eller endast har en domare. Som 

domare ska du döma i minst en tävling under en tvåårsperiod. Har man dömt men inte skrivit 

en domarrapport så räknas inte den. 

Under nästa år kommer vi att ha en domarkonferens och gå igenom reglerna. 

Tävlingsbestämmelserna ses över varje år av TK. 

Nionde punkten var information från Förbundets höstkonferens som Anna-Lena Olsson NOR 

föredrog. Bland annat fick de titta på nästa års SM banor som såg trevliga ut. 

Tionde punkten gällde fördelningar av lokala och propagandatävlingar 2024 som Anders 

Nyström visade. Några krockar är det som man får titta över för att se vilken tävling som ska 

flyttas. Det vi kan konstatera är att vissa månader nästan är tomma på tävlingar. Det är alltid 

möjligt att söka sanktion för lokala tävlingar där det finns lediga dagar. 

Sista punkten var föreningarnas frågor. Inget speciellt dök upp. 

Ole tackade alla för dessa dagar och vi avslutade med lunch innan alla for hemåt. 
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Gun-Britt Jansson 


